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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 30.05.2016 
 

Prítomní:  

/ podľa prezenčnej listiny/ 

  

Program:  
1. Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2016 

2. Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2016 

3. Prerokovanie výzvy č.3/2 – podpora talentovaných žiakov 

4. Návrh VZN mesta Galanta o výške mesačných príspevkov na čiastočnú úhradu 

výdavkov v školách a nákladov v školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Galanta. 

5. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta      

6. Prerokovanie žiadostí na opravu a údržbu škôl a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

7. Rôzne 

Otvorenie 

Predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov komisie školstva, 

zástupkyňu prednostu MsÚ Luciu Galambosovú, vedúcu OSS, metodika školstva 

a poďakoval sa za promptné riešenie problému na alokovanom pracovisku Úzka ul. 

PaedDr. Peter Černý oboznámil prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne 

schválený. 

 

Bod č.1) Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok  

Členovia komisie zhodnotili činnosť komisie za I. polrok pozitívne. 

 

Bod č. 2) Návrh plánu komisie na II. polrok 2016 

Materiál bol zaslaný všetkým členom elektronickou formou. 

Predseda komisie odovzdal slovo vedúcej OSS, aby sa vyjadrila k navrhovanému plánu  práce 

a prípadne doplnila svoje pripomienky alebo poznatky. 

Mgr. Lívia Gešková – vychádzali sme z predchádzajúceho plánu práce z roku 2015, ktorý 

sme trochu upravili. Preto žiada členov komisie o prípadné pripomienky alebo zmeny v pláne 

práce na II. polrok. 

PaedDr. Peter Černý - požiadal OSS, aby pri najbližšom organizovaní porady riaditeľov 

základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta boli prizvaní aj riaditelia 4 

stredných škôl na území mesta Galanta, kde by mohli poukázať na svoje kvality a možnosti, 

ktoré vedia ponúknuť budúcim stredoškolákom.  

Mgr. Jozef Gál  - stotožňuje sa s návrhom predsedu. Stráca sa informovanosť ľudí a preto aj 

poslanci mesta Galanta pracujú na obnove Galantských novín, kde by sa mohlo poukázať na 

možnosti, ktoré ponúkajú stredné školy a zároveň vyzdvihnúť, alebo pochváliť ich prácu. 

Mgr. Lívia Gešková – podporuje myšlienku spolupráce ZŠ a SŚ na území mesta. Prisľúbila , 

že v septembri sa pozvú riaditelia SŠ na pracovnú poradu organizovanú OSS.  

Mgr. Andrej Tábori – navrhuje, aby riaditelia základných škôl robili väčšiu osvetu pre 

stredné školy na území mesta. 

Komisia školstva schvaľuje návrh plánu práce na II. polrok 2016. 

 

Bod č. 3) Prerokovanie výzvy č.3/2 – podpora talentovaných žiakov 

Materiál bol zaslaný všetkým členom v elektronickej podobe. 

Predseda komisie odovzdal slovo vedúcej OSS. 
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Mgr. Lívia Gešková  - miera financovia projektov je do 70 % výšky celkových nákladov. 

Zariadenia si žiadosti môžu podať do 31.7.2016. Zrealizovať projekty je potrebné do konca 

roka 2016. Celková výška finančných prostriedkov z rozpočtu mesta na podporu 

talentovaných žiakov  je 1 350 €.  

Komisia školstva berie na vedomie a zároveň schvaľuje návrh výzvy č. 3/2 – podpora 

talentovaných žiakov. 

 

Bod č.4)  Návrh VZN mesta Galanta o výške mesačných príspevkov na čiastočnú úhradu 

výdavkov v školách a nákladov v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Galanta 

Materiál bol všetkým členom odoslaný v elektronickej podobe. 

Predseda komisie odovzdal slovo OSS. 

Mgr. Lívia Gešková - dôvodom na prepracovanie VZN mesta Galanta č. 49/2009 o výške 

mesačného príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta bola skutočnosť, že od 

roku 2009 zákon č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov bol niekoľkokrát novelizovaný. V konsolidovaných zneniach 

bol zmenený text jednotlivých pojmov, ako aj ich umiestnenie. Tieto zmeny ovplyvnili 

textovú časť VZN č. 49/2009 v mnohých častiach. Znenie školského zákona už nepovoľuje 

určiť výšku príspevkov rozpätím. Návrh VZN bol prekonzultovaný s riaditeľmi jednotlivých 

škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. V predloženej tabuľke môžete 

vidieť na porovnanie výšky mesačných príspevkov v zmysle VZN č. 49/2009, navrhovaného 

VZN a výšku poberaných príspevkov v školskom roku 2015-2016. 

Komisia školstva berie na vedomie návrh VZN mesta Galanta o výške mesačných 

príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a nákladov v školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta a odporúča ho Mestskému 

zastupiteľstvu na schválenie bez pripomienok. 
 

Bod č.5)  Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta   

Materiál bol preposlaný všetkým členom komisie. 

Predseda komisie odovzdal slovo vedúcej OSS. 

Mgr. Lívia Gešková – informovala o žiadostiach, ktoré boli zaslané na OSS.  

1. Žiadosť ZUŠ J. Haydna – spadnutá omietka nad vchodom 

Na základe telefonického rozhovoru s riaditeľom ZUŠ bola žiadosť stiahnutá. 

Odstránenie havárie bude hradené z vlastných príjmov. 

2. ZŠ Gejzu Dusíka – výmena hydrantu 

Riaditeľ na základe žiadosti komisie školstva doplnil cenovú ponuku a dôvodovú 

správu. 

Komisia školstva jednomyseľne odsúhlasila poskytnúť dotáciu vo výške 1100 € 

z havarijného fondu na výmenu hydrantu v Základnej škole Gejzu Dusíka. 

 

Bod č.6) Prerokovanie žiadostí na opravu a údržbu škôl a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

 

Materiál bol zaslaný všetkým členom komisie elektronikou formou. 

PaedDr. Peter Černý – požiadal OSS o podrobnejšie spracovanie predloženej tabuľky na 

základe  jednotlivých žiadostí a predložiť na najbližšom zasadnutí komisie školstva. 

Komisia školstva berie na vedomie žiadosti s pripomienkou, aby OSS do druhej polovici 

júna pripravilo podrobnejší rozpis tabuľky podľa jednotlivých žiadostí. 
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Bod č.7) Rôzne 

Mgr. Lívia Gešková – informovala členov o organizovaní porady s riaditeľmi materských 

škôl, kde hlavným bodom bude zápis detí a ich umiestnenie. Ďalej poskytla informácie 

o prevádzkach MŠ počas letných prázdnin v mesiacoch júl - august: materské školy striedavo 

zabezpečia prevádzku pre všetky deti mesta.  

Uviedla, že podľa hlásení riaditeľov 4 ZŠ v školskom roku 2016/2017 bude navštevovať 

školy približne 1573 žiakov.( teraz 1555). 

Na základe úlohy z mimoriadneho zasadnutia komisie školstva, vedúca OSS oslovila 

riaditeľky MŠ či majú možnosť zamestnať učiteľky z MŠ SNP, ul. Úzka. Jedno voľné miesto 

nahlásila riaditeľka MŠ zo Sídl. Sever od 1.07.2016.  

 

Na záver sa predseda poďakoval za účasť a najbližší termín zasadnutia stanovil dňa 

20.06.2016 o 14.00 hod. 

  

        PaedDr. Peter Černý v. r. 

                        predseda komisie  
V Galante, dňa  02.06.2016 
Zapísal: Mgr. Juraj Bottka 


